
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

 

П Р О Т О К О Л № 5 3  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 19.05.2021 г. 

Днес,  19.05.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, проф. Иво Петров, Малина Едрева, 

д-р Веселин Милев, Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Албена Кръстева, Диана Тонова 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

Заседанието от т. 1 до т. 6 се води от г-жа Милка Христова. 
 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-1162/3/11.05.2021 г. относно даване 

на съгласие за увеличаване на капитала на „Втора специализирана 

акушерогинекологична болница за активно лечение-Шейново“ ЕАД, чрез 

непарична вноска 
 

М. Христова – Обществената поръчка от СО ли е провеждана или от самите лечебни 

заведения? Прави впечатление, че почти всички ехографски системи са закупени от 

една и съща фирма. 

Д-р Койчев – Те са закупени със средства от СУСОПФ и поръчката е правено от 

Столична община. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-1176/1/11.05.2021 г. относно даване 

на съгласие за увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център 

ІІ-София“ ЕООД, чрез непарична вноска 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 



Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-1181/1/11.05.2021 г. относно даване 

на съгласие за увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център 

ХІ-София“ ЕООД чрез непарична вноска 
 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
 
По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-4077/27.04.2021 г. относно даване 

на съгласие за увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център 

ХІІ-София“ ЕООД 
 
М. Христова – Това е заем, който дружеството е получило за осъществяване на 

скринигова програма. Ние сме запознати с този случай, имаме предходно писмо от 

управителя и дадохме съгласие заемът да бъде включен като увеличаване на капитала. 

Аз ще подкрепя този доклад. Но апелирам отново, имаме много други лечебни 

заведения, които имат заеми, все още не се предвижда увеличаване на капитала. Мойто 



мнение е да се направи един доклад, за да се реши този проблем. Предстоят балансови 

комисии, на които отново ще се яви този проблем. 
 
Д. Барбалов – Вие сте много права, ние в никакъв случай няма да се противопоставим 

на такива предложения, ние също ще комуникираме с лечебните заведения, ако те 

смятат също, че е наложително да се капитализират тези задължения, да направят 

предложения. Просто от тях да излезе иницативата, от наша страна ще ги подкрепим, 

защото трябва да правим всичко възможно да подкрепяме тяхната дейност. 
 
Д-р Койчев – Аз също подкрепям това, което казаха М. Христова и Д. Барбалов, ще 

иницирам действия, за да можем да подготвим доклад. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-4309/11.05.2021 г. относно даване 

на съгласие за увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център 

ХV-София“ ЕООД чрез непарична вноска 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 



Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА21-МЦ29-36/6/13.05.2021 г. относно даване 

на съгласие Университетска първа многопрофилна болница за активно лечение-
София“Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен 

материален актив 
 
Д-р Койчев – Ние няколко пъти сме разглеждали това искане. Бяха направенип 

репоръки, с които изп. директор и ние сме се съобразили. Ще представя сикането, като 

не се повтарям, което сме казали с проф. Димитров на предходните заседания. Става 

въпрос за завършване на един цикъл от високоспециализирана апаратура, която не само 

надгражда, а и осигурява базисното ниво на компетентност на ендоскопската хирургия, 

която от всички наши болници там е най-добре развита. По-важното е какъв ще бъде 

ефектът към пациентите. Тази апаратура, освен че е високоспециализирана, дава 

възможност да бъде използвана и за рутинна фиброгастроскопия, така че нейният 

обхват на дейност е много широк. Това не е бутикова апаратура, а се ползва в 

ежедневната дейност. Разбира се, нейната висока специализация позволява да се 

разрешават сложни клинични диагностични случаи, някои от които са с потенциална 

опасност за живота на болния. Има обосновка, представени са оферти. Един от 

въпросите беше с кадровото осигуряване. Има необходимото ниво на компетентност, 

ръководител на звеното доц. Гръблев е такава подготовка, има привлечени един 

специалист с висока квалификация и реноме в средите, които се занимават с 

ендоскопска дейност. Освен всичко друго, и д-р карагьозов, който е от петимата най-
добри в България, е на консултантски договор. Ще могат да се обучават лекарите. Това 

са едни от най-сложните случаи не само в хирургията, но и в гастроентерологията. 
 
М. Едрева – Искам да благодаря и на д-р Койчев, и на проф. Димитров за обстойната 

аргументация, особено за това, което ни предоставят като информация за готов екип и 

на възможности за обучение. Подкрепям направеното предложение. 
 
М. Христова – можем са мо да приветстваме подобни доклади за закупуване на 

високоспециализирана техника, особено когато предложението това да се случи, е със 

собствени средства. Аз ще подкрепя доклада без колебание. 
 
Я. Тодоранова – Аз също ще подкрепя доклада, защото всяко нещо, което бъде 

направено, дава възможност за по-добро здравеопазване. Пред мен продължава да стои 

въпросът дали това е моментът за такава голяма стъпка, дали няма други неща, които 

би следвало приоритетно да бъдат реализирани. Другите неща вероятно могат да 

изчакат. Хубаво е да има още едно място, където хората да могат да получават помощ. 

Разбирам, че и екипът е сериозне, така че ще подкрепя доклада. 
 



Д-р Койчев – Тъй като изчакваме да отмине по-бързо противоепидемичната 

обстановка, всички ние можем да се чувстваме поканени от изп. директор, за да видите 

една смислена инвестиция, която е направена с усилията на принципала, на общинския 

съвет, на директора на болницата и на общината. Струва си, има какво да се види. 
 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
По т. 7 от дневния ред: Писмо № СОА20-НЦ62-672/4/03.03.2021 г. относно решение 

№ 88 по Протокол № 28 от 11.02.2021 г. на СОС 
 
Д-р Койчев – Има корекция, която касае отмяна на решението и вземане на ново 

решение. 
 
Д. Барбалов – Имаме решение, което е изпълнено, имаме договор с асоциацията. По 

начина, по който е взето последното решение, се иска да бъде прекратен договора от 

2019, което трябва да стане с изрично волеизявление на асоциацията, и от друга страна 

ще доведе до това, че те ще загубят това, което са платили като такси върху учреденото 

право на ползване по договора. Тук наистина би било добре да се направи ново 

решение, с което да се допълни предоставянето на право на ползване на останалите 

помещения, без да се иска прекратяването на договора, което ще доведе до финансова и 

административна тежест на асоциацията. 
 
М. Христова – запознах се с писмото и наистина смятам, че развалянето на договора ще 

доведе до много сериозни имуществени вреди на сдружението, така че считам, че 

предложението да отменим своето решение и да допълним с останалите помещения е 

икономически, и от правна гледна точка е по-правилно. Явно не сме съобразили, че 

ефекта, който ще постигнем, е развалянето на договора с „Малките хора“ . 
 
Д. Тонова – Аз също нямам възражение по писмото. 
 



Д-р Койчев – Когато имате време, може да видите какво са направили малките хора. 

Достйно е за възхищение. Ще бъдете много развълнувани, поне аз така с почувствах. 
 
Комисията подкрепя писмото. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклада 

до СОС. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 8 от дневния ред: Писмо СОА21-МЦ29-179/17.05.2021 г. относно даване на 

разрешение за стартиране на процедура за отдаване под наем на обект База ІІ на 

„ІV МБАЛ-София“ ЕАД 
 
Д-р Койчев – Колеги, знаете за какво става дума. Знаете как се развиваше във времето – 
неуспешни опити да отдадем обекта под наем. Има изготвена оценка от „Софинвест“. 

Доц. А. Иванов иска да открие процедура за стартиране на конкурс за отдаване под 

наем. 
 
Доц. Иванов – От 2017 г. не функционира структурата. Това са два етажа от масивна 

сграда, която е в капитала на дружеството. 2018 г. направихме три неуспешни опита за 

отдаване под наем. Не се появиха никакви кандидати. Имахме съответната оценка. 

Решихме да идчакаме да се построи метрото, по този начин става по-атрактивна и 

привлекателна. Сега бихме искали да ни разрешите да стратираме нова процедура за 

отдаване под наем на площта, която не се изполва в момента. 
 
М. Христова – Първо – последната цена каква беше? 
 
А. Иванов – Около 16 000. 
 
М. Христова – Правите опити за валични предмети на дейност за тази сграда, разбира 

се, свързани с характера, за която тя е построена. Имате ли сега идея с какъв предмет на 

дейност ще обявите конкурса? 
 
А. Иванов – Може би като поспис ще се развие това. Няма асансьор, което затруднява 

дейността. Имахме идея да построим асансьор, на първия етаж и част от втория имаме 

частно ДКЦ, което затруднява използването в цял вид на сградата. Те се 

противопоставиха тогава на построяването на асансьор и тя остана така. Това би 

затруднило използването. 
 
М. Христова – Имаме стратегия за достъпна среда. Бихме могли да издействаме 

преписание, съответно от гл. архитект, ресорните ни комисии и зам.-кмета г-жа 

Ататасова с оглед преназначението на сградата да се изгради задължително асансьор, 

по този начин да преодолеем икономически обоснованото несъгласие на 
съсобственика. Заслужваа си да помислим в тази посока. Те ще бъдат задължени да се 

съгласят.  



Д-р Койчев – Знаем, че единственият предмет, за който може да бъде отдадена, е 

медицинска дейност или подобна такава. 
 
Доц. Иванов – Само да ви информирам, че дори и финансирането беше осигурено от 

СО, имаше и проект. 
 
 
Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклада 

до СОС. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 9 от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-173/12.05.2021 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 21.05.2021 г., 10.00 ч. 
 
Комисията определя д-р Веселин Милев. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 10 от дневния ред: Отчет № СОА21-МЦ29-138/23.04.2021 г. на управител на 

ДКЦ 
 
Комисията приема отчета за сведение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 11 от дневния ред: Отчети №№ СФИ21-ТД26-169/08.04.2021 г., СФИ21-
МЦ29-6/38/29.04.2021 г., СОА21-ГР94-2378/29.04.2021 г., СОА21-ТД26-
5000/28.04.2021 г., 
 



Комисията приема отчетите за сведение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 12 от дневния ред: Покана № СОА21-ГР94-2323/27.04.2021 г. за откриване на 

паметна плоча на проф. д-р Марин Мушмов 
 
Комисията приема поканата. Д-р Койчев призова общинските съветници, особено тези 

от първи мандат, да посетят едно модерно лечебно заведение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
 
По т. 13 от дневния ред: Разни 
 
Д. Барбалов информира комисията за актуалната епидемична обстановка. Има 

намаление в броя на заболелите, към края на миналия работен ден в столичните 

болници е имало 737 пациенти, което е сериозен спад от пред около 10 дни. Но все още 

не сме достигнали най-ниското ниво, което имахме при предишния спад в броя на 

хоспитализираните в София. В общинските болници имаме 72 пациенти, около 10 % от 

общия броя хоспитализирани. Миналата седмица ви информирах за откриването на 

ваксинационни кабинети в 8 ДКЦ, сега съвместно с РЗИ, с общопрактикуващите лекари 

в София подготвяме от другата седмица да помогнем за разпределение на ваксини в 

града и доставките им до ОПЛ. Това се подготвя в 9 ДКЦ, където имаме кабинети – по-
пециално VІІІ, ХІ, ХІІ, ХІІІ, ХVІІ, ХVІІІ, ХХ, ХХІІ и ХХІV-ти ДКЦ да имаме 

разпределителни пунктове, където да може на базата на предварителни заявки от ОПЛ 

в начарото на всяка работна седмица те да получават заявените количества не в СРЗИ, а 

в тези ДКЦ. Използваме логистиката на ваксинационните кабинети. Само днес са били 

доставени 54 флакона на „Пфайзер“, 9 на „Модерна“, 11 на „Астра Зенека“ и 4 на 

„Янсен“. 
 



Д-р Койчев – И аз от време на време подпомагам ваксинационния процес, специално в 

ДКЦ ХVІІ, когато имам време и ангажиментите ми позволяват. Благодаря на всички 

колеги, които проявиха инициативност и взехме това решение. 
 
М. Паргов – Наистина се радвам за този прогрес. Поздравявам това решение. То е 

следствие на заповедта на здравния министър. Единствено мога да кажа, че съм 

разочарован, че това наше предложение е от 14.04. и загубихме месец, тези действия 

можеше да са предприети много по-рано.  
 
Д-р Койчев – Нямаш основание да си разочарован. Това са усилия на нас, дирекцията и 

кмета. Това няма отношение към заповедта на здравния министър. 
 
Д. Барбалов – Още миналия месец започнахме разговори с министерството и с ОПЛ. 

Сега тази заповед на министъра помага на това, което смятахме, че е необходимо. Мога 

да кажа, че всички работят за доброто на хората. 
 
 
Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 09,40 часа. 

Протоколът е изготвен на 19.05.2021 г. 

 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 
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